Grants to take action during the Global Education Week 2021! 
HEADLINE LISBON 14/06/2021
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The North-South Centre of the Council of Europe coordinates a grant scheme to support initiatives carried out in the framework of its annual campaign  Global Education Week (GEW) from 15 to 21 November 2021, with the objective to raise awareness about global education/global development education in Europe, under the overarching GEW motto “ It’s our world, let’s take action together!”.
With a maximum amount of five thousand Euros each, the grants will be attributed to practitioners and activists to design, implement and carry out global education awareness raising initiatives and learning activities, during the GEW.
The GEW is a call to rethink our habits and ways of living, spending and consuming but also find new ways of education and socialisation.  It relates to the 17 United Nations Sustainable Development Goals (SDG’s) that aim at eliminating extreme poverty, reduce inequalities and combat the threat of climate change by 2030.
* The Global Education Week and the associated grant are implemented in the framework of iLegend II - Intercultural Learning Exchange through Global Education, Networking and Dialogue (2019-2022), a Joint programme of the European Union and the Council of Europe for the promotion of Global Education/Global Development Education (GE/GDE), co-funded by the European Union and the Council of Europe and implemented by the North-South Centre of the Council of Europe.
Deadline for proposals’ submission is 26 July 2021. 
Call for proposals 
Appendix I - Application Form
Appendix II – Budget proposal
Appendix II bis – budget proposal guidelines

Subventions pour participer à la Semaine de l'éducation à la citoyenneté mondiale 2021 !

Le Centre Nord-Sud du Conseil de l'Europe coordonne un programme de subventions pour soutenir les initiatives menées dans le cadre de la Semaine de l'éducation à la citoyenneté mondiale, qui aura lieu cette année du 15 au 21 novembre 2021. Cette campagne a pour objectif de sensibiliser à l'éducation à la citoyenneté mondiale/éducation au développement mondial en Europe, sous le slogan « C’est notre monde, agissons ensemble! »
D'un montant maximum de cinq mille euros chacune, les subventions seront attribuées à des praticiens et des activistes pour concevoir, mettre en œuvre et réaliser des initiatives de sensibilisation.
La Semaine est un appel à repenser nos habitudes et nos modes de vie, de dépense et de consommation, mais aussi à trouver de nouveaux moyens d'éducation et de socialisation.  Elle est liée aux 17 objectifs de développement durable (ODD) des Nations unies qui visent à éliminer l'extrême pauvreté, à réduire les inégalités et à combattre la menace du changement climatique d'ici 2030.

* La Semaine de l'éducation mondiale et la subvention associée sont mises en œuvre dans le cadre du programme iLegend II - Intercultural Learning Exchange through Global Education, Networking and Dialogue (2019-2022), programme conjoint de l'Union européenne et du Conseil de l'Europe pour la promotion de l'éducation à la citoyenneté mondiale/éducation au développement mondial, cofinancé par l'Union européenne et le Conseil de l'Europe et mis en œuvre par le Centre Nord-Sud du Conseil de l'Europe.

 La date limite de soumission des propositions est le 26 juillet 2021. 
 
Appel à propositions 

Annexe I - Formulaire de candidature

Annexe II – proposition de budget

Annexe II bis – proposition de budget (lignes directrices)
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